

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
LIMITED C
GATT/CP.3/WP.8/1
18 May 1949

ORIGINAL : ENGLISH

Contracting Parties
Third Session

Working Party 8 on Cuban Textiles

Terms of Reference

To study the question on textiles submitted by Cuba (Item 13 of the Agenda) in the light of Articles XVIII, XIX and/or any other pertinent provision of GATT, and to make the appropriate recommendations to the CONTRACTING PARTIES.

If the Working Party finds that in its consideration of the measures proposed by the Government of Cuba recourse is had to the provisions of Article XVIII, the Working Party shall take appropriate steps to ensure the proper coordination of its work on these aspects of the matter with the consideration which is being given by Working Party 2 to the application of Article XVIII.

Membership

Chairman: M. Andre Philip

Brazil	Cuba
Canada	United Kingdom
Ceylon	United States

Parties contractantes
Troisième session

Groupe de travail pour examiner la question
des textiles présentée par Cuba

Définition du mandat

Examiner à la lumière des Articles XVIII, XIX et des autres dispositions de l'Accord général applicables à la matière, la question des textiles présentée par Cuba (point 13 de l'ordre du jour) et présenter toutes recommandations aux PARTIES CONTRACTANTES.

S'il constate, au cours de l'examen des mesures proposées par le Gouvernement cubain qu'il est fait appel aux dispositions de l'Article XVIII, le Groupe de travail prendra les mesures nécessaires pour permettre une coordination convenable entre son examen de ces aspects de la question et l'étude, entreprise par le Groupe de travail 2, des problèmes que pose l'application de l'Article XVIII.

Membres:

Président: M. André Philip

Brésil	Cuba
Canada	Royaume-Uni
Ceylan	Etats-Unis